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ZÁPISNICA  

 7. zasadnutie konaného d ňa 06.11.2019 

Dátum a miesto rokovania: 
06.11.2019, Dom kultúry Handlová – zasadacia miestnosť č. 2 
 
Prítomní: 
Tomáš Arvay – predseda komisie 
Paulína Deliová 
Adam Jakubík 
Jozef Javúrek 
Michal Hertlík 
Rastislav Nemec 
Jozef Pavelka 
Jana Paulínyová – podpredsedníčka komisie 
Jarmila Žišková – podpredsedníčka komisie 
Martin Podoba - zapisovateľ 
 
Ospravedlnení: 
Róbert Burgan 
Lina Gregor 
Vladislav Horváth 
Vladimír Krč 
 
Počet prítomných členov komisie :  
9 členov z celkového počtu 13 t. j. komisia je uznášania schopná 
 
Prizvaní, hostia: 
Radoslav Iždinský – zástupca primátorky 
Tomáš Gríger – referent cestovného ruchu a prierezových činností 
 
PROGRAM : 

1. Otvorenie 
Vykoná: Tomáš Arvay, predseda komisie 

2. Zmena člena Komisie kultúry a cestovného ruchu MsZ mesta H andlová  
Predkladá: ústne - Tomáš Arvay, predseda komisie 

3. Fara Nová Lehota  
Predkladá: ústne - Tomáš Arvay, predseda komisie 

4. Ferata Veľký Gri č 
Predkladá: ústne - Tomáš Gríger, referent CR a prierezových činností 

5. SLOVAKIA 2020 – 20. vydanie ro čenky 
Predkladá: ústne - Jana Paulínyová, vedúca kancelárie primátorky mesta 

6. Kreatívne marketingové promo materiály od myslov akia na rok 2020 
Predkladá: ústne - Jana Paulínyová, vedúca kancelárie primátorky mesta 

7. TIK Handlová – nové priestory 
Téma diskusie 

8. HAIKONY – praktické využitie 
Téma diskusie 
 

9.  Rôzne 
10. Diskusia 
11. Záver  
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R O K O V A N I E: 

K bodu 1. Otvorenie 

Vykonala Jarmila Žišková, podpredsedníčka komisie, z dôvodu dočasnej neprítomnosti p predsedu Arvaya. 
P. podpredsedníčka privítala všetkých prítomných a konštatovala, že je prítomných 8 členov z celkového 
počtu 13 t. j. komisia je uznášania schopná. Prítomným predstavila program rokovania, ktorý bol 
jednomyseľne schválení. 
Vzhľadom na dočasnú neprítomnosť p. predsedu, bod č. 2 predloží M. Podoba zapisovateľ komisie. 
 
K bodu 2. Zmena člena Komisie kultúry a cestovného ruchu MsZ mesta H andlová  

Martin Podoba, zapisovateľ komisie, členov komisie oboznámil, že uznesením MsZ zo dňa 31.10.2019 bola 
odvolaná členka komisie KKaCR Ingrida Marková a zároveň MsZ zvolilo za nového člena komisie Rastislava 
Nemca. Pán Nemec sa pravidelne už zúčastňoval komisie z pozície hosťa. M. Podoba pána Nemca oficiálne 
privítal a požiadal členov komisie aby vyššie uvedené zobrali na vedomie.  
 
UZNESENIE: Komisia kultúry a cestovného ruchu: 

KOMISIA BERIE NA VEDOMIE :  
Odvolanie členky Komisie kultúry a cestovného ruchu Ingridy Markovej a zvolenie nového člena komisie 
Rastislava Nemca. 

K bodu 4. Ferata Ve ľký Gri č 

Tomáš Gríger, referent CR a prierezových činností informoval členov komisie o stretnutí, ktoré analyzovalo 
možnosť vytvorenia feraty na Veľkom Griči. S návrhom prišiel pán Pavol Rajčan, ktorý sa podieľal na 
vytvorení Feraty na Skalke pri Kremnici. Následne bola táto možnosť konzultovaná s predsedom klubu HK 
Prometeus, ktorý danú lokalitu dôverne pozná. Predseda klubu upozornil najmä na nestabilitu skaly 
z pohľadu lezenia. Prítomní diskutovali o pozitívach, negatívach a nebezpečenstvách, ktoré by realizácia 
feraty mohla priniesť. Členovia komisie sa zhodli, že je potrebné konzultovať danú problematiku s odborníkmi 
napr. hydrogeológovia na HBP s.r.o., ktorí majú údajne danú lokalitu zmapovanú. Tomáš Gríger sa zaviazal 
zorganizovať stretnutie, ktoré by dalo definitívnu odpoveď na otázku, či tento projekt ďalej rozvíjať. Jozef 
Javúrek taktiež navrhol stretnutie predsedu komisie a predsedu Handlovského baníckeho spolku. 
V rámci tohto bodu p. zástupca informoval, že sa začal intenzívnejšie zaujímať o projekt „Handlovské traily“, 
ktorý realizujú handlovskí horskí cyklisti v lokalite historického zosuvu v Handlovej. Navrhol aby komisia, 
resp. mesto nadviazalo s nimi spoluprácu a ponúkli im svoju pomoc. Takýmto spôsobom môžeme podporiť 
športovcov, ktorí síce nie sú v rámci mesta takí viditeľní, ale v rámci svojich športových komunít sú známi po 
celom Slovensku. Ich aktivity sa dajú vhodne prepojiť s aktivitami mesta a navzájom môžu vytvoriť menšie 
lákadlá v rámci cestovného ruchu. 
 
UZNESENIE : Komisia kultúry a cestovného ruchu: 

KOMISIA odporúča:  
Nadviazať intenzívnejšiu spoluprácu s miestnymi menej známymi športovými klubmi a skupinami typu HK 
Prometeus alebo aktivisti projektu Handlovské traily etc. v nadväznosti na prepojenie s cestovným ruchom 
v meste. 

K bodu 3. Fara Nová Lehota 

Predseda komisie T. Arvay informoval o svojom zámere zorganizovať brigádnu na Fare v Novej Lehote. 
V prípade, že sa zámena danej nehnuteľnosti podarí a prejde do majetku mesta, brigádu by chcel 
zorganizovať v jarných mesiacoch. Členovia komisie by mohli pomôcť vyčistiť okolie fary a sprístupniť 
dendrologické zaujímavosti, ktoré sa tu nachádzajú. Členovia komisie myšlienku privítali a potvrdili 
predbežne svoju účasť.   
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K bodu 5 a 6. SLOVAKIA 2020 – 20. vydanie ro čenky a Kreatívne marketingové promo materiály od 
myslovakia na rok 2020 

Vedúca kancelárie primátorky mesta J. Paulínyová prítomným informovala, že mesto pravidelne dostáva 
rôzne ponuky na propagáciu mesta, resp. ponuky na zlepšenie marketingu mesta. Snaží sa všetky takéto 
ponuky komunikovať na komisií ale nie vždy je to z časových alebo z organizačných dôvodov možné. 
Prítomní členovia komisie sa zhodli, že takéto materiály nie je potrebné predkladať komisií na posúdenie, 
nakoľko nemajú dostatok času na ich vyhodnotenie a hlavne členovia komisie nie sú odborníci 
v komunikačnej sfére a nemôžu ponuky relevantne posúdiť. Navrhli preto aby prijatie/neprijatie jednotlivých 
ponúk posudzovali odborní zamestnanci MsÚ príslušného oddelenia. V prípade, že budú žiadať zamestnanci 
posúdenie od komisie, bude im samozrejme poskytnuté.    
 
UZNESENIE : Komisia kultúry a cestovného ruchu: 

KOMISIA odporúča :  
Aby o prijatí / neprijatí ponúk týkajúcich sa propagácie mesta v rôznych ročenkách, bedekroch a pod. 
rozhodovali, v rámci svojich kompetencií, zamestnanci príslušného oddelenia MsÚ Handlová. V prípade 
potreby môže poskytnúť  Komisia kultúry a cestovného ruchu svoje stanovisko.   
 

K bodu 7. a 8. TIK Handlová – nové priestory a HAIK ONY – praktické využitie  

V rámci týchto bodov sa diskutujúci zhodli, že sa jedná o prierezové témy, ktoré budú dlhodobo sledovať 
a snažiť sa ich posúvať dopredu aj formou odporúčaní a uznesení.  
 
UZNESENIE : Komisia kultúry a cestovného ruchu: 

KOMISIA odporúča :  
Zvažovať umiestnenie TIKu Handlová do Domu kultúry (súčasná kancelária CVČ Relax na prízemí).  
 
K bodu 9. Rôzne  

V úvode bodu vystúpil p. Rastislav Nemec, ktorý členom komisie odprezentoval podujatie konané v meste 
Partizánske. Jednalo sa o sériu workshopov a akcií, ktorých výsledkom bolo navrhnutie, zostavenie a 
inštalácia architektonického diela do mestského parku v Partizánskom. Táto iniciatívna začína byť značne 
populárna a pomáha k zviditeľneniu jednotlivých slovenských miest a obcí. V prípade záujmu by vedel 
kontaktovať organizátorov a navrhnúť im konanie akcie aj v meste Handlová. Prítomní následne diskutovali 
ohľadne financovania danej akcie. Zhodli sa, že je potrebné získať aspoň približný finančný rámec akcie, aby 
mohli členovia komisie odporučiť konanie takejto akcie. 

V ďalšom bloku bodu č. 9 Tomáš Gríger v stručnosti načrtol model tzv. „mediálneho balíčka“, ktorý pripravuje 
kancelária primátorky mesta. Jedná sa o spracovanie komplexného materiálu, ktorý by jasne definoval, čo 
mesto ponúka potencionálnym sponzorom jednotlivých mestských podujatí. V prípade špeciálneho podujatia 
by boli pripravované špeciálne ponuky pre sponzorov. Taktiež by malo mesto intenzívnejšie vyhľadávať 
sponzorov. 

V poslednom bloku bodu č. 9 Tomáš Gríger uviedol ako pokračuje práca na novej webovej stránke mesta. 
V súčasnosti sa hľadá vhodný dodávateľ, resp. uvažuje sa či pokračovať v spolupráci s tým súčasným. A. 
Jakubík prispel do diskusie niekoľkými technickými odporúčaniami. Ďalej sa diskutovalo, v nadväznosti na 
webovú stránku, o novinách Handlovský hlas. V dnešnej dobe je nevyhnutnosťou aby boli noviny 
zverejňované aj na webe. Tlač novín a ich distribúcia do domácností je finančne nákladná a navyše nešetrná 
k životnému prostrediu. Existujú aj iné alternatívne spôsoby distribúcie novín, napr. verejne prístupné boxy, 
alebo distribúcia prostredníctvom iných navštevovaných miest (stánky, nemocnica, školy). 
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UZNESENIE : Komisia kultúry a cestovného ruchu: 

KOMISIA odporúča :  
Prehodnotiť distribúciu Handlovského hlasu prostredníctvom alternatívnych spôsobov napr. verejne 
prístupné boxy, alebo prostredníctvom iných navštevovaných miest (stánky, nemocnica, školy). 
 
K bodu 10. Diskusia 

V rámci diskusie členovia komisie rozoberali mobilné aplikácie, ktoré by mesto mohlo využívať. P. zástupca 
dal do pozornosti najmä aplikácie „SOM Správy o meste“ a „Mobilní rozhlas“. Požiadal členov komisie aby si 
skúsili aplikácie pozrieť a vyjadrili svoj názor, či by boli prínosné v rámci mesta Handlová.   
 
K bodu 11. Záver 

V závere zapisovateľ komisie upozornil, že sa jedná o poslednú komisiu v rámci schválené programu 
rokovaní komisie. P. predseda Arvay konštatoval, že bude vhodné zvolať zasadnutie komisie aj na začiatku 
mesiaca december. Prítomní s návrhom súhlasili s tým, že termín decembrovej komisie bude stanovený 
operatívne a bude oznámený v dostatočnom predstihu. 

Predseda komisie Tomáš Arvay konštatoval naplnenie bodov dnešného rokovania a s poďakovaním všetkým 
za aktívnu účasť zasadnutie ukončil. 
 
 
 
 

      Tomáš Arvay 
    predseda komisie 

Zapísal:   Martin Podoba 
Dňa:   06.11.2019  


